
PROTOKÓŁ 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

z dnia 27 sierpnia   2010r. 
 
 
Obecni  członkowie Komisji wg załączonej listy obecności. 
  

Przewodnicząca  Komisji p. Monika Piątkowska   otworzyła  zebranie  witając  
wszystkich  przybyłych. 
Poinformowała,  iŜ tematem spotkania jest  analiza sprawozdania z wykonania budŜetu gminy 
za I półrocze 2010r. 
 
Skarbnik Gminy – przedstawiła sprawozdanie z wykonania budŜetu gminy za I półrocze 
2010r. 
Dochody – realizacja 52,00%  z czego dochody bieŜące 56% / realizacja zadawalająca/  
 i dochody majątkowe 0,31% 
Poinformowała, iŜ  analiza  realizacji zaległości podatkowych dokonywana jest na bieŜąco 
celem likwidacji zaległości podatkowych. Wystawiane są upomnienia  oraz tytuły 
wykonawcze. Stosowane są  równieŜ  umorzenia w przypadku klęsk Ŝywiołowych, chorób w 
rodzinie itp. 
Wydatki  - realizacja 43,28% z tego wydatki bieŜące 50,33% a wydatki majątkowe 6, 93%. 
Środki zostały wykorzystane na utrzymanie Zespołu Szkół Samorządowych,  na terenie 
gminy działalność oświatową  prowadzi  5 szkół publicznych z czego 3 są prowadzone przez 
osoby fizyczne, 2 przez Stowarzyszenia. 
Utrzymywanych jest 9 jednostek OSP, Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej, 2 jednostki 
instytucji kultury oraz Urząd Gminy. 
W trakcie realizacji jest zadanie inwestycyjne – budowa wodociągu, 
Zakupiony został samochód na dowóz osób niepełnosprawnych na Warsztaty Terapii 
Zajęciowej. 
Wykonany został pomnik – popiersie Ks. Jana Rudnickiego, 
Zakupiono pompy szlamowe do OSP Derewiczna i Brzozowy Kąt. 
Zadania inwestycyjne w zakresie  dróg będą realizowane w II półroczu 2010r. 
W ramach zadań na mocy porozumień – przekazano środki własne na pomoc na remont 
chodnika przy drodze wojewódzkiej. 
W ramach remontów dróg wykonano – remonty dróg piaskiem i ŜuŜlem. 
Przedstawiła stan zobowiązań tytułów dłuŜnych oraz gwarancji i poręczeń na 30 czerwca 
2010r., oraz zobowiązania niewymagalne na 30 .06.2010r. 
Następnie omówiła  sprawozdanie  z wykonania wydatków GCK  oraz Biblioteki. 
 
Komisja zwróciła uwagę na :  
- wysokość  wydatków na Katolickie Radio  Podlasie, 
- wydatki za zakup materiałów i urządzenie placu przy figurze Św. Wawrzyńca, 
-  Urząd Gminy – prace na umowy zlecenia : pracownicy / emeryci/ oraz zamówienia 
publiczne / wynagrodzenia p. Jabłońskiego i p. Kowalik. 
- wydatki na energię elektryczną w OSP – Skarbnik  wyjaśniła, iŜ sklep w Brzozowym Kącie  
 został rozliczony na  tylko za I kwartał, II kwartał jeszcze nie. 
- niskie koszty delegacji nauczycieli, 
-  wykorzystanie  funduszu świadczeń socjalnych emerytów  nauczycieli stan rachunku 17 
tys. zł.,  środki w wysokości 75% zostały przekazane na rachunek ale nie zostały jeszcze 
wykorzystane. 



- wysoka kwota na pomoc prawną, 
- wywóz śmieci w workach – chodzi o te 2 zł. co dokładamy do kontenera. 
- wysokie koszty remontu  strzelnicy -  19 tys. zł. 
- wysokie koszty  na środki czystości w LO. 
 
Pan Zbigniew Wiszniewski – przyłącze elektryczne do budynku komunalnego po 
przedszkolu? 
 
Wójt  Gminy – w głównej dokumentacji nie zostało zaprojektowane. 
 
Pan Janusz Mazuruk -  koszty informatyzacji gminy ? 
 
Wójt Gminy -   chodzi tu o sfinansowanie projektu na informatyzacje gminy – p. Piotr 
Poniewozik. 
 
Pan Janusz  Mazuruk -  ustawienie pomnika Ks. Jana  Rudnickiego ? 
 
Wójt Gminy -  projekt  został przygotowany przez  p. Wons, konserwator zabytków 
zaakceptował  go i teraz naleŜy wystąpić  o zgodę na ustawienie, jako gospodarz powinien 
zrobić  to Ksiądz Dziekan  ale jak dotychczas  nikt tego nie zrobił. 
 
Pan Janusz Mazuruk – ograniczenie czasu świecenia oświetlenia ulicznego o 1 godz. ? 
 
Wójt Gminy –  wprowadzone zostało ograniczenie o 1 godz, ale będziemy zmuszeni 
wprowadzić więcej tych ograniczeń. 
 
Pan Zbigniew Wiszniewski – koszt blach na strzelnicę  jest taki sam jak jej połoŜenie? 
 
Wójt Gminy -  nie są to tylko koszty połoŜenia blachy ale równieŜ  wykonania całego 
zadaszenia. 
Strzelnica została zrobiona  bardzo dobrze. 
 
Przewodnicząca Komisji – poprosiła Pana Wójta o uprzątnięcie placu wokół budynku po 
byłej szkole w śeliźnie. 
 
 Komisja  przyjęła informację z  wykonania  budŜetu gminy za I półrocze 2010r. 
 

Na tym protokół  zakończono i podpisano. 
 
 
 Protokolant      Przewodniczący  Komisji 
         Wiesława Troć         Ponika Piątkowska 


